
Protokół nr 52/23 

z posiedzenia Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji 

z dnia 22 lutego 2023 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Zofia Krzemińska - Przewodnicząca Komisji, 
2. Andrzej Chatłas 
3. Jarosław Tadych, 
4. Danuta Zalewska, 
5. Katarzyna Kolasa, 
6. Ireneusz Balcer, 

Pozostali zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1). 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie o godzinie 11.10. 

Na początek powitała członków Komisji, a także zaproszonych gości. Następnie 

zaprezentowała porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Informacja dotycząca wysokości subwencji oświatowej na 2023 rok. 

2. Informacja dotycząca realizacji uchwał Rady Powiatu podjętych w 2022 roku. 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

4. 

Ad.l. 

W tym punkcie głos zabrała Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) Lidia Sokulska-

Tłok. 

Dyrektor odniosła się do planowanej przez Zarząd Powiatu i otrzymanej z budżetu 

państwa wysokości subwencji oświatowej na 2023 rok. Zaplanowana kwota w 

budżecie powiatu sępoleńskiego na 2023 rok wynosiła 19.253.897 zł. Lidia Sokulska-

Tłok poinformowała, że w dniu wczorajszym wpłynęła decyzja o ostatecznej kwocie 

subwencji, która wynosi 19.223.440 zł. Jest to kwota trochę niższa od zaplanowanej. 

Jak podkreśliła Dyrektor, z informacji jakie posiada, w województwie kujawsko-

pomorskim są powiaty, które otrzymały subwencję nawet o 300.000 zł mniejszą od 

planowanej. W chwili obecnej rozpoczną się prace polegające na przypisaniu 

pieniędzy z subwencji do każdej placówki zgodnie z metryczką oświatową. 
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Andrzej Chatłas zapytał, czy subwencja jest po prostu niższa od planowanej, czy 

ktoś się pomylił przy jej obliczaniu. 

Dyrektor wyjaśniła, że Ministerstwo ma swoje algorytmy na podstawie, których 

subwencja jest wyliczana. 

Radna Katarzyna Kolasa dodała, że metryczka oświatowa to nic innego, jak wartość 

wagi na konkretnego ucznia. Należy jednak pamiętać, że szkoła z tych pieniędzy musi 

opłacać podwyżki nauczycieli czy wzrost najniższego wynagrodzenia. 

Ad.2. 

Anna Deja-Dobrowolska, Sekretarz Powiatu przedstawiła informację dotyczącą 

realizacji uchwał Rady Powiatu podjętych w 2022 roku. Sekretarz poinformowała, że 

materiały te będą również zawarte w raporcie o stanie powiatu. 

Szczegółowe informacje znajdują się w załączniku nr 2. 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu. 

W tym punkcie Przewodnicząca Komisji zapytała Wicestarostę czy są jakieś 

problemy z oświetleniem czy ogrzaniem szkół należących do powiatu. 

Andrzej Marach odpowiedział, że na te cele wszystkie placówki mają zabezpieczone 

środki finansowe. 

Innych spraw wniesionych nie było. 

Po zrealizowaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Zofia 

Krzemińska zakończyła posiedzenie Komisji o godzinie 11.30. 

Protokołowała: 

Ad.3. 

Zofia iska 

Przewodr Comisji 
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